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Kovinarji in plastičarji

Dolga tradicija in zgledno sodelovanje strokovnih sekciji kovinarjev in plastičarjev pri OZS sta 
tudi letos botrovali preizkušenemu receptu skupnega strokovnega srečanja obeh sekciji. Letos 
so se s 33. strokovnim srečanjem kovinarjev in strokovnim srečanjem plastičarjev 2025 vrnili na 
Primorsko, v Portorož, kjer so udeleženci srečanja 14. in 15. marca gostovali v LifeClass hotelu 
Slovenija.

Strokovno srečanje z vrhunskimi temami in 
prijetnim druženjem 

Uvod v prvi dan strokovnega srečanja 
je bil namenjen splošnim podjetni-

škim temam, ki bodo zbranim pomagale 
pri razvoju poslovanja, popoldan in zvečer 
pa je bil čas namenjen mreženju in stro-
kovnemu povezovanju. Drugi dan je bil 
posvečen specializiranim strokovnim te-
mam, ločenim za kovinarje in plastičarje.

Zbrane sta uvodoma pozdravila go-
stitelja strokovnega srečanja Stanislav 
Malerič, predsednik Sekcije kovinarjev 
pri OZS, in Milan Škapin, predsednik Sek-
cije plastičarjev pri OZS, ki sta se vsem 
zahvalila za udeležbo. Sledila sta častna 
gosta Blaž Cvar, predsednik OZS, in Da-
nijel Lamperger, generalni direktor OZS, 
ki sta govorila o aktualnih prizadevanjih 
zbornice, razmerah v poslovnem okolju 
in podpori, ki jo podjetjem zagotavlja 
naša stanovska organizacija.

Vsebinsko povezani sekciji
Ker sta dejavnosti kovinarjev in pla-

stičarjev vsebinsko zelo povezani ter se 
v več točkah povezujeta in nadgrajujeta, 
sta njuna strokovna dogodka tudi letos 
povezana v eno srečanje. S tem sekciji še 
naprej dosegata dolgoletno usmeritev v 
čim večjo povezovanje in mreženje čla-
nov ter strokovnih predavateljev in po-
kroviteljev, ki se na velikem povezanem 
dogodku lahko kar najbolje predstavijo 
široki paleti članov obeh sekcij.

Pester strokovni program
V luči uspešnega sodelovanja sta 

sekciji pripravili pester program doga-
janja, ki je usmerjen v uporabo sodob-
nih tehnologij in digitalizacije. Sledil je 
uveljavljenemu konceptu uvodnega ple-
narnega dela s splošnimi poslovnimi in 

podjetniškimi temami ter nadaljevanju 
z vrsto strokovnih delavnic in predavanj 
za posamezni sekciji, ob koncu pa je vse 
navdušil skupni zaključek ob bolj spro-
ščenih uporabnih temah. 

Udeleženci so lahko tako v dveh dne-
vih strokovnega srečanja spoznali:

• spremembe na področju evidenc 
delovnega časa in sheme skrajšanega 
delovnega časa (Nina Ličar, Svetovalni 
center OZS),

• uvajanje ukrepov skladno s Pravilni-
kom o zagotavljanju varnosti in zdravja 
pri ročnem premeščanju bremen (mag. 
Katarina Železnik Logar, Inštitut za var-
stvo pri delu in varstvo okolja),

• rešitev za nadzor materiala: prihra-
nite čas, zmanjšajte stroške, povečajte 
učinkovitost (Peter Stražišnik, vodja pro-

daje, in Boris Peruš, vodja projektov, FRI-
DRO, d. o. o.),

• ZAVAS pripravljeni, osebna varoval-
na oprema prihodnosti (Dominik Grbec, 
vodja ključnih kupcev, ZAVAS, d. o. o.),

• predstavitev projekta Mobita SI AT 
Interreg SI-AT (Iris Ksenija Brković, OZS, 
vodja projekta, Valentina Melkić, OZS, 
projektna asistentka, in Jana Božič, OZS, 
strokovna sodelavka projekta),

• kako enostavno in razumljivo spre-
jeti novosti na področju varnosti strojev 
(mag. Milan Srna, univ. dipl. ing. str., 

Udeleženci so 14. in 15. marca napolnili konferenčno dvorano 33. strokovnega srečanja kovinarjev in 
strokovnega srečanja plastičarjev 2025.
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Gostitelja strokovnega srečanja Milan Škapin, 
predsednik Sekcije plastičarjev pri OZS, in 
Stanislav Malerič, predsednik Sekcije kovinarjev 
pri OZS, v družbi častnih gostov Blaža Cvara, 
predsednika OZS, in Danijela Lampergerja, 
generalnega direktorja OZS.

predsednik in častni član SIST/TC VSN),
• uporabnost in najnovejši trendi v 

laserskem varjenju (Zlatko Sobočan, spe-
cialist s področja laserskega varjenja, 
VIRS, d. o. o.),

• izbor ustreznega sredstva za in-
dustrijsko pranje (Rudi Šmid, univ. dipl. 
kem., direktor Primakem, d. o. o.),

• kako izkoristiti ubijalske tržne raz-
mere in direktive za dostojno preživetje 
(Janez Navodnik, univ. dipl. ing., Navo-
dnik, d. o. o.),

• karakterizacija odpadne plastike 
(mag. Silvester Bolka, predstojnik Centra 
za sodelovanje z gospodarstvom, Visoka 
šola za tehnologijo polimerov, Slovenj 
Gradec),

• uvod v kaligrafijo – umetnost lepe-
ga pisanja (Natalija Resnik, Svet ustvar-
jalnosti NRG, s. p.),

• HP industrijski 3D tiskalniki za pla-
stiko in kovino (Andrej Suhadolc, Vodja 
oddelka strojne opreme in aditivne teh-
nologije, CGS plus, d. o. o.),

• uporaba ChatGPT in sodobnih oro-
dij umetne inteligence (UI) za delo in 
prodajo, prikaz praktične uporabe pro-
grama ChatGPT za trženje in prodajo na 
konkretnih primerih (Biserka Kišič, stro-
kovnjakinja za digitalni marketing, Kisik 
komunikacije, d. o. o.).

Tudi letos so pripravili pester pro-
gram za spremljevalke, prijeten enološki 
izlet, med odmori in osrednjim večerom 
pa je bilo vedno dovolj časa tudi za prije-
tno medsebojno druženje.

Nasvidenje prihodnje leto
Sekciji, njuni člani ter vsi drugi so-

delujoči so bili s potekom in temami 
srečanja zelo zadovoljni. Strinjali so se, 
da tudi v prihodnje ohranijo uveljavljen 
koncept skupnega strokovnega srečanja, 
lokacija in teme pa bodo seveda še pred-
met predlogov in želja. Nasvidenje torej 
prihodnje leto v še večji družbi kolegic in 
kolegov kovinarjev in plastičarjev.

Anton Šijanec


